
 Česká tábornická unie – Velká rada Jesenické oblasti, p.s. 

nám. Jana Zajíce 9, 787 01 Šumperk 

Zápis z VR č.14 konané dne 6.12.2023 

v 18.00h 

Přítomni: Tomáš Lešingr, Jana Jančíková, Stanislav Dokoupil, Veronika 

Vinklárková, Dana Kozáková 

Nepřítomni: Vladimír Hošek 

Omluveni:  Petr Jon  

Dále přítomni:  Diana Dokoupilová  

Program jednání: 

1. Jednání Nejvyšší rady  

2. Baňkování s písničkou  

3. PF 

Bod 1.: Jednání Nejvyšší rady   
Tomáš Lešingr informoval VR o dění na Nejvyšší radě. Na NR mu byly předány propagační plakátky, 
které informují o činnosti ČTU. Požádal proto VR o jejich další distribuci na nejrůznějších akcích. Dále 
se NR rozhodla o vytvoření balíčků reklamních předmětů pro jednotlivé oblasti, které budou obsahovat 
náramky, klíčenky a podobné drobnosti, které se budou moci rozdávat. Jinak je možné reklamní 
předměty dotovat s HSV. V rámci propagace bude také vytvořen velký baner.  
 Ve věci oblastních kol Porty stále probíhají jednání mezi Ústředím ČTU a Spolkem Porta. 
Jednání by měla být ukončena v lednu, kdy by mělo dojít k finálnímu rozhodnutí.  
 Chystá se nová legislativa týkající se odpadních vod na táborech. S tím souvisí nutnost vlastnit 
povolení majitele pozemku, na němž se nachází vsakovací jímka. Řešením by mohla být tzv.  barelizace, 
při níž odpadní vody stékají do barelu, který bude pravidelně vyvážen. O tomto vývozu bude doklad. 
Stanislav Dokoupil přislíbil, že situaci prověří a zjistí možná řešení. 
 V průběhu ledna nebo února navštíví naši oblast zástupci NR v rámci akce „Čistý táborník“. Bylo 
by vhodné, aby tou dobou byly přítomni i zástupci T.K.Kamarádi – Opava a T.K.Porta Ostrava.  
 V nejbližší době začnou vycházet tzv. svitky, které budou formou A5 sešitů, věnujících se 
nejrůznějším tématům.  
 V rámci NR byl zřízen Krizový tým ČTU, který by měl pomáhat v krizových situacích v oddíle či 
na táboře. V případě obtíží by se na ně měl hlavní vedoucí obrátit. Krizový tým má kontakty na 
nejrůznější právníky, lékaře a podobně. Poradí tak, kam se obrátit.  
 Od 1.1.2024 byl schválen Etický kodex ČTU.  S tím souvisí i zveřejňování fotografií na pravidelně 
aktualizovaných webových a facebookových stránkách oblastí. Na veřejně přístupných fotkách by se 
neměl vyskytovat alkohol či děti v plavkách.  
 
 
Bod 2: Baňkování s písničkou  
Místonáčelnice Jana Jančíková vznesla dotaz na náčelníka Tomáše Lešingra týkající se opakované 
neúčasti členů T.O.Kamarádi na oblastních mimooddílových akcích. Akce jsou často primárně pořádané 
s vidinou širšího propojení generací naší oblasti a požadavkem spolupráce všech členů napříč naší 
oblastí. Vedoucí T.O.K. Tomáš zdůvodnil absenci vysokou nemocností a účastí členů na jiných akcích 
např. koncert sboru Motýl, rodinné aktivity či účast na NR.  
 



Bod 3.: PF    
 
Diana Dokoupilová vytvořila skládaná PF, která budou členům JO distribuována v průběhu Zpívání pod 
stromečkem, oddílu T.O.Kamarádi byla tato PF doručena přes Tomáše Lešingra. Pro propagaci Diana 
vytvoří ještě PF v elektronické podobě, která bude obsahovat úvodní stránku a stránku s kontakty.  
 
VR byla ukončena v 19:10h 
Šumperk 06.12.2023       zapsala: Diana Dokoupilová 


